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•tx.nr. 
Notulen van de vergadering 
ijdag 10 december 1965 in de Trêveszaal, aan-

s middags voortgezet 

Aanwezig; 
de vice-minister-president Vondeling (voorzitter) 
hor*? ^ i * t e r . Biesheuvel, Bosatrsf Bot° Diepen
horst, De Jong (bij de punten 2d en 3-13 , Samka]-

V?Siijkallenbroek» S ü ^ S & i Den Uyl, Veldkamp en 
(Afwezig minister-president Cals en minister Luns) 

Voorts zijn aanwezig de staatssecretarissen 
Ba/ker (bij punt 2 a ) , De Block (bij de punten 
4 a - 4 g ) , Hoefnagels (bij de punten 7 en 13a), 
De Heyer (bij punt 2 a ) , Posthumus (bij punt 13a) 
en Van der Stoel (bij de punten 4a-4g) 

Secretaris: drs.J.middelburg 

He de delingen 

a» Memorandum over de mijnindustrie (Brief van de minister 
van Economische Zaken dd. 27 november 1965, nr. 365/8340; 
zie notulen m.r. 8 december 1965, punt 2) 

Minister Den Uyl deelt op een vraag van de voor
zitter mede dàt over de volgende punten een beslissing moet 
worden genomen. Het bedrag van i.62,5 min in 5 jaar voor 
structurele voorzieningen. De vraag of g -rantieprovisie in 
rekening moet worden gebracht bij de bijzondere financiering 
via de Investeringsbank. Het karakter van de overeenkomsten 
met de particuliere mijnen inzake tijdelijke voortzetting 
van de exploitatie. Betaling nog in 1965 van een steunbedrag 
aan de mijnen. Overschot of tekort in de beambten- en mijn
werkersfondsen. Bezwaar tegen het buitenbeschcuwing laten van 
de chemische industrie van de staatsmijnen bij de berekening 
van het demografisch excédent. De voorzitter voegt hier als 
punten aan toe de mijnschade en de vraag of ten aanzien van 
de particuliere mijnen een vorderingswetje moet worden inge
diend, minister Biesheuvel informeert voorts naar de budget
taire consequenties. 

Minister Den Uyl antwoordt op de laatste vraag dat 
de gevolgen voor de begroting zich neg moeilijk precies laten 
ramen. Een van de elementen voor de begroting is de subsidie-
post ter verbetering van de infrastructuur die spreker ils 
eerste punt noemde. Als men vraagt wat de regering ton aanzien 
van de crisis in de mijnbouw dn et, gaat het behalve om de 
bijdrage in de nieuwe vestiging van de DAP in de eerste plaats 
om deze structurele voorzieningen waarbij een bedrag van 
f.62,5 min wordt voorgesteld te bestemmen in 5 jaar voor 
subsidies aan structurele werken. 

Als men ziet.... 
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Zeer J. 

De raad verklaart zich met het voorstel 
el oi 
's te 

secretaris Van der Stoel om over h^t ÌSKOV™*- t-Van 

met de B e n e l u x - r a r t r 

~ ^S^H^V* ( Z I E N 0 T U L E N R-M-R' 3 december 1 965, punt 3 a en m.r. 26 november 1965, punt 17 b) 

len gesproker., werden eek amfctei* 
trokken. Couve de Murville zeide dat hii in verband met het OVPÌ^LT' d e ^ e s i ^ t s v e r k i e z i n g e n geen exacte mededelingen 
-Ironie cZ»** ******* *oen. Over de begrotingen v X 
-aropese gemeenschappen kon de Franse minister nu niets mee
delen, maar hij maakte de indruk dat hij bij herverkiezin* v*n 
president De Gaulle daarover wel een positief geluid had kunnen 
laten horen. Inzake de invoertarieven heeft de Franse minister 
gebracht een band te -eggen tussen de interne tariefafbraak 
met 10/» en de aanpassing aan het buitentarief. Daarbij opperde 
nij de gedachte van een algemeen moratorium op het gebied van 
ae tarieven, Bowel intern als extern in afwachting van een 
oplossing van de crisis in de EEG. In Rome had men de indruk 
gekregen, dat de Fransen geen moeite zouden hebben met de 
interne afbraak, indien ook overeenstemming zou worden ver
kregen over het buitentarief. Wat de aanvaarding van de uit
nodiging voor de bijzondere vergadering van de EEG-raad be
treft, had de Franse minister de indruk gewekt dat een prak
tische oplossing gevonden kan worden, mits niet te sterke 
nadruk op het karakter van de bijeenkomst wordt gelegd; over 
de plaats van deze vergadering is niet gesproken. Aangaande 
de meerderheidsregel had Colombo onderstreept, dat een verdra^s 
wijziging uitgesloten is. Couve de Murville heeft toen ge
suggereerd dat een oplossing zou kunnen liggen in een formule 
waarbij de Zes zouden afspreken de meerderheidsregel niet ree 
te passen wanneer fundamentele belangen van de EEG-staten in 
het geding zijn, waarbij hij met name de landbouwpolitiek en 
de gemeenschapcelijke handelspolitiek noemde. Wat de EEG-com-
missie betreft heeft de Franse minister herhaald, dat Frankrijk 
niet wil tornen aan de bevoegdheden van de commissie, maar het 
gaat tegen de wijze van optreden van de commissie» Dit zou bij 
de fusie van de executieven nader bezien moeten worden. Volgens 
een telegram van de ambassadeur Bentinck verwacht men dat 
president De Gaulle na de tweede verkiezingsronde een even 
harde politiek zal voeren ais tevoren. Begin '; 967 zullen echter 
parlementsverkiezingen worden gehouden; met het oog hierop ver
wacht men dat van de zijde van de boeren en de Gaullistische^ 
partij druk op de regering zal worden uitgeoefend. Y/at de EEG-
raad betreft is minister Luns geporteerd voor het bljeencOMB 
op 20 december, omdat dan Colombo de vier EEG-partnere kan 
inlichten en omdat men niet te lang zonder onderling contact 
tussen de vijf EEG-partners moet voortgaan met het oog op de 
handhaving van één front. 


